

KOMITMEN PELABURAN YANG BERTANGGUNGJAWAB

KHAZANAH IALAH PENANDATANGAN PRINSIP PELABURAN BERTANGGUNGJAWAB YANG DISOKONG PERTUBUHAN BANGSA-BANGSA BERSATU (PBB). SEBAGAI SEBUAH DANA KEKAYAAN KERAJAAN MALAYSIA DAN PENJAGA KEKAYAAN ANTARA GENERASI MALAYSIA, KAMI MEMPUNYAI TUGAS UNTUK MELAKUKAN YANG TERBAIK BAGI KEPENTINGAN JANGKA PANJANG PENERIMA MANFAAT KAMI.



Kami percaya isu alam sekitar, sosial dan tadbir urus korporat (ESG) mempengaruhi prestasi portfolio pelaburan dalam pelbagai peringkat di seluruh syarikat, sektor, wilayah, kelas aset dan juga masa. Kami juga menyedari bahawa penerapan prinsip-prinsip ini mungkin secara lebih baik dapat membawa kerjasama dalam kalangan pelabur, termasuk diri kita, dengan objektif masyarakat yang lebih luas.

Sehubungan itu, selagi ia konsisten dengan tanggungjawab fidusiari kami, perkara-perkara berikut akan dilaksanakan:



Kami akan memasukkan isu-isu ESG dalam analisis pelaburan dan proses pembuatan keputusan.

Dasar pelaburan kami menggariskan komitmen terhadap kemampunan sebagai pelabur jangka panjang dan mempertimbangkan faktor-faktor alam sekitar, sosial dan tadbir urus dalam pelaburan yang kami lakukan.



Kami akan menjadi pemilik aktif dan memasukkan isu-isu ESG dalam dasar dan amalan pemilikan kami.

Kami secara aktif melaksanakan hak pemilikan kami dan menggunakan pelbagai kaedah penglibatan dengan syarikat pelaburan utama kami untuk memacu amalan perniagaan yang bertanggungjawab dan memberikan pulangan yang mampan.



Kami akan mendapatkan pendedahan yang sesuai tentang isu-isu ESG oleh entiti yang kami labur.

Sebagai sebahagian daripada inisiatif penglibatan aktif kami, kami akan terus menyokong penzahiran dan ketelusan yang lebih baik.



Kami akan mempromosikan penerimaan dan pelaksanaan prinsip-prinsip berkenaan dalam industri pelaburan.

Kami menggalakkan pembangunan inklusif dan agenda kemampunan dengan sektor pelaburan di Malaysia melalui perkongsian pandangan dan pengalaman dalam acara-acara industri dan platform perkongsian pengetahuan.



Kami akan bekerjasama untuk meningkatkan keberkesanan pelaksanaan prinsip-prinsip ini.

Kami mengambil sikap kolaboratif dalam bekerjasama, berkongsi dan mempelajari amalan-amalan terbaik seperti yang kami percaya dalam memanfaatkan pengetahuan kolektif kami untuk meningkatkan ekosistem pelaburan.



Kami akan melaporkan setiap aktiviti dan kemajuan pelaksanaan prinsip-prinsip ini.

Kami akan mula melaporkan langkah-langkah pelaburan bertanggungjawab dan kemajuannya pada setiap tahun mulai tahun 2019.